

**6th and 7th grade Student Success Celebration at Levagood
Thursday, June 13, 2019**

Congratulations! You have been invited to attend the student success celebration at Levagood Park. You have followed the core values, worked hard and had minimal behavior issues. Therefore, we want to celebrate with you!

The teachers of Bryant Middle School will be chaperoning our annual celebration at Levagood on **Wednesday, June 13, 2019**

. Students who hope to attend will:

- Have good attendance. Students with excessive tardiness and/or absences will not be permitted to participate.
- Turn in their completed permission slip and **\$5.00** fee to the advisory teacher by, **Friday, 31st. (Cash only please.)**
- Have cleared all of their school fines and fees (classroom, textbook, cafeteria and library).
- Be a student in "good standing" on June 13th (not suspended). Any student suspended after April 9th will forfeit his/her opportunity to attend and the money paid. Any student being assigned three or more detentions after April 8th, 2019, will forfeit his/her opportunity to attend and the money paid. Any student with multiple suspensions this school year may be excluded.
- Not be failing classes and/or missing multiple assignments or he/she will forfeit his/her opportunity to attend and the money paid.

We, the staff at Bryant Middle School, take the safety of your child very seriously. This is why the cooperation of your child is required for the success of the trip and the safe return of your child. We expect that all behaviors will be within the guidelines expressed in our "student code of conduct". Though your child will be chaperoned by a Bryant teacher or staff member, your child will be on his/her own (with a friend) for most of the time at the park. Students are expected to listen to announcements reminding them of check-in times.

- **School dress code must be followed. Students are to bring their swimsuits, flip flops, towel and sunscreen and change at the pool. Hats are recommended at the park.**
- **Your child is responsible for checking in with their teacher at 12:30 p.m. and 2:15 p.m.**
- **Your child MUST follow all Bryant Middle School rules and the rules at the pool.**
- **Your child MUST follow the directions of the teachers, life guards and chaperones.**
- **All students will bring a "brown bag" lunch and eat at the park. Please do not rely on parents to drop off food and there will be no food available at the park. Please NO GLASS CONTAINERS.**
- **Students may bring footballs, basketballs, soccer balls and volleyballs. However, if they cannot carry it they cannot bring it.**
- **Please realize your child will be in the sun for four hours and will need sunscreen.**
- **Students may NOT leave the park without permission from a teacher.**

Andrew Denison
Principal
(313)827-2900

Fay Turfe
Assistant Principal
(313)827-2900

Student first name _____

Student last name _____

Grade _____

Emergency Information

Phone numbers _____

Home

Cell number

Contacts _____

Name

Relationship

Phone

My child, _____, has permission to attend the student success celebration at Levagood on **Thursday, June 13, 2019**. My child will follow all of the school rules and the "student code of conduct". I understand that the breaking of these rules will result in appropriate discipline (including possible suspension from school). If my child leaves the park without his/her class, for any reason, he/she will be suspended for the rest of the school year. I fully understand that reasonable precaution will be taken to safeguard my child and I will not hold the Dearborn Board of Education or any other employees responsible for any accident or loss which might be sustained.

Student signature _____

Parent signature _____

_____ Yes, I would love to help chaperone this trip. Please contact me at: _____

احتفال طلاب صفّي السادس و السابع في حديقة لافاجود العامة

الخميس 13 حزيران ، 2019

تهانينا! ندعوكم لحضور الاحتفال بنجاح الطالب في حديقة لفاجود العامة. لقد قمتم بإتباع القيم الأساسية، وعملت بجد وكان لديكم القليل من السلوكيات السلبية. ولذلك، نريد أن نحفل معكم!

سيقوم معلمي مدرسة براينت الإعدادية بمرافقة الطلاب أثناء هذه النزهة في احتفالنا السنوي في حديقة لفاجود العامة يوم الأربعاء 13 حزيران 2018. يجب على الطلاب الذين يأملون في الحضور أن:

• الحضور الجيد. لن يسمح للطلاب الذين لديهم حالات غياب أو تغيب أو تأخير عن المدرسة بشكل مفرط في التقدم للذهاب في هذه الرحلة.

• تقديم اذن الذهاب مرفق بتكلفة الرحلة 5.00 دولار نقداً فقط في الوقت المحدد لمعلومات الحصة الاستشارية (آخر تاريخ للدفع هو يوم الجمعة 31 ايار 2019).

• دفع كل ما عليهم من غرامات ورسوم الفصول الدراسية، الكافيتيريا و الكتب المدرسية والمكتبة.

• كن طالباً في موقع ممتاز – أي لم يتم طردك - في 13 حزيران. أي طالب يتم طرده بعد 9 نيسان سيخسر فرصه بالمشاركة و سيخسر المبلغ المدفوع. أي طالب يحصل على 3 مرات من الاحتجاز بعد 8 نيسان 2018 سوف يفقد أهليته و فرصته في الحضور و أيضاً سيخسر المبلغ المدفوع. أي طالب يتعرض للطرد عدة مرات خلال العام الدراسي سيتم استبعاده من المشاركة في الرحلة.

• الرسوب في بعض المواد أو عدم اتمام بعض الواجبات والصفوف سوف يؤدي إلى أن تفقد الأهلية و الفرصة في الحضور و أيضاً خسارة المبلغ المدفوع.

• عدم التعرض للطرد خلال العام الدراسي.

يأخذ جميع الموظفين و طاقم العمل في (مدرسة براينت الإعدادية) سلامة الطلاب على محمل الجد. لهذا السبب تعاون الطلاب مطلوب من أجل ضمان سلامتهم ونجاح الرحلة. يتوقع من الطلاب التحلي بسلوكيات و اخلاقيات عالية خلال هذه الرحلة و اتباع قوانين الرحلات و السلوكيات المبينة في كتيب سلوكيات الطلاب. على الرغم من المعلمين مرافقين للطلاب إلى انهم سيكونون وحدهم مع الاصدقاء خلال ساعات وجودهم في الحديقة. و نتوقع منهم الاستماع إلى الاعلانات التي ستذكرهم بأوقات الاجتماع و التفقد التي ستتم خلال اليوم.

• يجب أن يتبع الطلاب قواعد اللباس المدرسي. لدى الطلاب حرية احضار ملابس السباحة ، الحذاء المنزلي (الشحاطة) ،

المنشفة ، واقي شمسي وتبديل ملابسهم في حوض السباحة. كما نوصي باحضار القبعات.

• طفلك مسؤول عن مراجعة المدرسين في 12:30 م و 02:15 م .

• يجب أن يتبع طفلك جميع قواعد المدرسة و كذلك قواعد حوض السباحة.

• يجب أن يتبع طفلك إرشادات المعلمين و المنقذين الموجودين عند حوض السباحة و المرافقين.

• سيحضر جميع الطلاب وجبة غداء "حقيقية بنية" لتناول الطعام في الحديقة. الرجاء عدم الاعتماد على أن يحضر الآباء والأمهات الطعام أيضاً الانتباه إلى أن الاطعمة غير متوفرة في الحديقة. الرجاء عدم احضار مستوعبات زجاجية.

• يمكن للطلاب إحضار كرة القدم ، كرة القدم الاميركية، كرة اليد، الكرة الطائرة و كرة السلة. لكن، إن لم يتمكنوا من حملها لا يسمح لهم باحضارها.

• الرجاء الانتباه إلى أن الطفل سيكون تحت أشعة الشمس مدة أربع ساعات، وسوف يحتاج إلى واقي من الشمس.

• لا يسمح للطلاب بمغادرة الحديقة دون تصريح معلم الصف.

السيدة فاي طرفة
نانية المدير
313-827-2900

السيد أندرو دينيس
مدير المدرسة
313-827-2900

اسم الطالب الأول : -----، الكنية/ أسم العائلة:----- الصف:-----

معلومات الطوارئ:

الاسم:----- رقم الهاتف:----- العلاقة بالطالب:-----

رقم هاتف الطالب المحمول:-----

أعطي الأذن لابني/ ابنتي ----- للمشاركة في الرحلة

المدرسية المقررة الى حديقة لفاجود يوم الخميس 13 حزيران 2019 . سيتبع ابني/ ابنتي كل قوانين المدرسة الموضحة في

كتيب السلوكيات و القوانين . و أدرك ان مخالفة احد هذه القوانين سيؤدي الى تعرضه/ها إلى العقوبات المتلائمة مع نوع

الخرق (قد تصل إلى الطرد) . إذا قام ابني/ ابنتي بمغادرة الحديقة دون بقية الصف سيتم طرده من المدرسة لبقية العام

الدراسي، أفهم تماماً أنه سيتم اتخاذ الاحتياطات المعقولة لحماية طفلي و لن يتم تحميل "مجلس ديربورن التعليمي" أو غيره من الموظفين المسؤولية في حال حدوث أي حادث أو فقدان أو إصابة .

توقيع الطالب:----- توقيع ولي الأمر:-----

نعم أود التطوع بمرافقة الطلاب في هذه الرحلة . ارجو منكم الاتصال بي على رقم الهاتف التالي:-----